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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

	

Írásbeli kérdés

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény '7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi

XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló

46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 .§-ára írásbeli kérdést kívánunk benyújtani Balog Zoltá n
Emberi Erőforrások Minisztériumát vezető Miniszter Úrhoz

„Miért hagynak ellátás nélkül rokkant, beteg embereket? ”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr !

Mindennap újabb és újabb történeteket hallunk arról, hogy milyen lehetetlen helyzetbe kerülnek a

rokkantak. Engedje meg, hogy a sok-sok eset közül kiemeljünk egyet .
Nem régiben jelent meg a sajtóban egy eset egy 48 éves veszprémi férfir ől, aki egészségesen élt,

informatikusként dolgozott és rendszeresen sportolt. Majd évekkel ezelőtt infarktusa volt, a műtét

közben azonban komplikációk léptek fel, amelynek következtében kés őbb pszichés problémái is

jelentkeztek. Az egészségügyi állapota miatt 2007 augusztusában, kérelme alapján nyugdíjazták é s

67 százalékos rokkantságot állapítottak meg nála. Havonta 66 ezer forintot, majd később több mint

80 ezer forintot hozott neki a postás, amely azonban lakásbérlethez és a megélhetéshez kevés volt .

Ezért próbált elhelyezkedni, de a rendszeresen jelentkez ő, az egészségét érintő újabb és újabb

megpróbáltatások miatt nem tudott tovább dolgozni . Így az a néhány tízezer forint, amit nyugdíj a

mellé keresett, elveszett. Mivel egy idő után nem tudta fizetni a külön lakást, hazaköltözött beteg ,

75 éves édesanyjához . Azóta is egymásra vannak utalva, hol egyikük, hol másikuk betegeskedik .

2009-ben a kórházi zárójelentésének utolsó mondata ez volt : "Nem rehabilitálható" .

Mindez azonban megváltozott akkor, amikor az Orbán Kormány intézkedései miatt 39 százalékos a

rokkantságot állapítottak meg nála, ami az új rendszerben már nem . jelent jogosultságot ellátásra ,

ezért napokon belül megérkezett a levél a társadalombiztosítótól, hogy az els ő és másodfokú

vizsgálat között felvett nyugdíját fizesse vissza. Kétszer 85 ezer forintról volt szó . Visszafizette .

Azóta semmit nem kap, már csak a pár ezer forintos önkormányzati segélyben bízhat, de van, ak i

még abban sem.

Ez egy a sok tragédia közül . Ezek az emberek és családjaik teljes elkeseredettségben élnek. Nem

elég, hogy egészségügyi állapotuk sem javul, sokaknak még romlik is, de semmi esélyük az



elhelyezkedésre se illetve jó részük egészségügyi állapota miatt nem is tud kereső tevékenységet
folytatni.

• Miként lehetséges az, hogy aki 3 éve nem volt rehabilitálható, az ma már igen ,
miközben nem javult az egészségi állapota ?

• Mit tudnak mondani azoknak az embereknek és családjaiknak, akik ma jóval
kevesebb támogatást vagy semennyit sem kapnak az államtól? Miért hagyják őket
munka és ellátás nélkül?

Várjuk megtisztelő válaszát!

Budapest, 2013 . április 8 .
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